

2025秋中学志工招募 活动目录预览

2025 Autumn Middle School Volunteer Recruitment,
Activity Catalog Preview

第1页.活动海报

Page 1. Event Poster

第2页.活动准备

Page 2. Event Preparation

第3页.活动花絮

Page 3. Activity behind-the-scene



VOLUNTEER



WELCOME JOIN US

Middle School Library Volunteer

爱心志工招募

MIDDLE SCHOOL

一、志愿者招募条件及招募人数 Volunteer recruitment conditions and number of recruits

1. 愿意服从图书馆老师的工作指导与安排。
Willing to obey the guidance and arrangement of the library teachers.
2. 本学期共招募40人。如超过40人，进行选拔后择优录用。
A total of 40 people will be recruited in this semester. If there are more than 40 volunteers, they will be selected and recruited on the basis of merit.

二、志愿者服务时间 Volunteer service time

每星期，星期一~星期四自选一天，服务时间为下午17:30~18:00，且每次服务时间不少于25分钟。服务期间可乘坐13/14号电梯直达6F图书馆。
Every week, Monday to Thursday, one day of your choice, the service time is 17:30 to 18:00, and each service time is not less than 25 minutes. Direct access to 6F Library by Lift 13/14 during service hours.

三、服务内容 Contents of Service

1. 协助馆藏资料上架、排架、整架及清点、资料加工、编目及修补。
assist in shelving, shelving, shelving and counting, processing, cataloguing and repairing of materials in the library collection.
2. 维持或美化图书馆环境，协助图书宣传推广活动且能够完成馆员临时交办事项等。
Maintaining or beautifying the library environment, assisting in book promotion activities, and completing temporary tasks assigned by the librarians.

四、奖励标准 Reward Criteria

1. 爱心志工可升级借阅图书10册，借阅时间延至为30天。
Volunteers can borrow 10 books for 30 days.
2. 可优先参加由图书馆组织的相关活动。
Priority can be given to participate in related activities organised by the library.
3. 志工服务时数奖状一张。
One certificate for the number of hours of volunteer service.
4. 优秀志工可举行期末集体餐聚活动。
Outstanding volunteers can hold a group dinner at the end of the school year.
5. 图书馆定制专属徽章一枚。
A customised library badge.
6. 精美礼物一份。
A gift.

五、报名时间及方式 Application Time and Method

1. 报名时间截止日期为9月12日（星期五）。
The deadline for registration is 12 September (Friday).
2. 报名方式：至6F图书馆报名/扫二维码报名/登陆网址报名/向班主任领取报名表交至图书馆。
Register at the library, scan the QR code, or visit the website. Pick up a registration form from your homeroom teacher and return it to the library.



<https://www.wjx.top/vm/hG40Eeg.aspx#>





中学部志工招募活动海报在餐厅门口长廊公布，并同步在生活公报发布，本次中学部志工报名活动共计11人。上学期优秀志工仅一人，图书馆为他颁发了奖状及精美礼品！

The poster of the middle school volunteer recruitment activity was announced on the promenade at the entrance of the restaurant, and it was released in the life bulletin at the same time. There were 11 people in this middle school volunteer registration activity. There was only one outstanding volunteer last semester, and the library awarded him a certificate and exquisite gifts!





All the caring volunteers gathered in the library this semester! The teachers in the library systematically explained the method of book shelving and the layout of the library to help everyone quickly familiarize themselves with the working environment and core tasks. Looking forward to your volunteers shining in the future service! The exclusive prizes at the end of the term are already waiting for you~



本学期爱心志工全员集结图书馆！馆内老师系统讲解了图书排架方法与馆内布局，帮助大家快速熟悉工作环境与核心任务。期待各位志工在未来的服务中发光发热！期末的专属奖品已经在等待大家了~

